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Protokół nr 57/VII/2018 

z obrad LVII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 24 lipca 2018 roku. 

 

Rozpoczęcie sesji – godz. 14:00 

Zakończenie sesji – godz. 17:35 

Sesja odbyła się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich, przy ul. Gdańskiej 12. 

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński. 

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński rozpoczął obrady witając wszystkich obecnych. W 

obradach uczestniczy 14 radnych, zatem wszystkie podejmowane uchwały będą prawomocne. Brak 

Radnego Jana Selke. W sesji Rady uczestniczyli również: Pan Błażej Konkol - Wójt Gminy, Pani Zofia 

Gorzyńska - Skarbnik Gminy, Pan Leszek Orczykowski – Dyrektor GOKSiR w Trąbkach Wielkich. 

<Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do protokołu.> 

 Obrady protokołowała Katarzyna Czyż.  

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił porządek obrad. Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad; 

- Zatwierdzenie porządku obrad; 

- Przyjęcie protokołu z LIV i LV zwyczajnej oraz LVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 - referuje Pani Zofia Gorzyńska 

Skarbnik Gminy; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 - referuje Pani Zofia 

Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w wysokości 5 271 918,14 zł. na 

sfinansowanie wydatków nie znajdujących pokrycia w planowanych dochodach gminy oraz sfinansowanie 

planowanego deficytu w roku budżetowym 2018 – Referuje Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXIV/182/2016 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 24 maja 

2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
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fragmentu wsi Kleszczewo, obejmującego działkę nr 146/13, na terenie gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXII/159/2016 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 15 marca 

2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia Pomnika Niepodległości w Mierzeszynie – referuje Pan Błażej Konkol 

Wójt Gminy; 

9. Podjęcie w sprawie wzniesienia pomnika w Trąbkach Wielkich upamiętniającego 100 rocznicę odzyskania 

niepodległości – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dla 

kadry kierowniczej, ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagoga, psychologa, 

logopedy i nauczyciela wspomagającego oraz warunków i trybu obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin dla nauczycieli zatrudnionych w pełnym wymiarze zajęć – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy Trąbki Wielkie – referuje 

Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy.  

12. Interpelacje i zapytania radnych; 

13. Wystąpienia sołtysów; 

14. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński  - spytał, czy ktoś wnosi uwagi do porządku obrad. 

Wójt Gminy Błażej Konkol – zgłosił wniosek o wykreślenie z proponowanego porządku obrad punktu 9. 

Uzasadnił powyższą decyzję.  

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński -  wnioskuje o wprowadzenie do dzisiejszego porządku 

obrad punktu dotyczącego omówienia i zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Pomorskiego w sprawie Przywidzkiego Obszaru Chronionego Krajobrazu. Zaproponował, aby w 

proponowanym porządku obrad temat ten, dodać, jako punkt przed interpelacjami i zapytaniami radnych. 

Kolejno zwrócił uwagę, że w dniu dzisiejszym Radni otrzymali nowy wzór uchwały w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego. Różnica w otrzymanych projektach uchwały dotyczy jedynie zmiany w tytule uchwały. 

Aktualny tytuł uchwały brzmi: w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na sfinansowanie wydatków nie 

znajdujących pokrycia w planowanych dochodach gminy oraz sfinansowanie planowanego deficytu w roku 

budżetowym 2018. Kolejno poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski. Zapytał, kto jest za wprowadzeniem do 

porządku obrad w/w zmian.  

W głosowaniu udział bierze 15 Radnych. 

Głosowanie: 

     Za    –  15 

     Przeciw  –   0 

               Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie jest za wprowadzeniem w/w zmian porządku obrad. 
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Przewodniczący Rady Gminy – odczytał porządek obrad z uwzględnionymi zmianami poddając go pod 

głosowanie. 

  

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad; 

- Zatwierdzenie porządku obrad; 

- Przyjęcie protokołu z LIV i LV zwyczajnej oraz LVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 - referuje Pani Zofia Gorzyńska 

Skarbnik Gminy; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 - referuje Pani Zofia 

Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na sfinansowanie wydatków nie 

znajdujących pokrycia w planowanych dochodach gminy oraz sfinansowanie planowanego deficytu w roku 

budżetowym 2018 – Referuje Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXIV/182/2016 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 24 maja 

2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

fragmentu wsi Kleszczewo, obejmującego działkę nr 146/13, na terenie gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXII/159/2016 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia 15 marca 

2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia Pomnika Niepodległości w Mierzeszynie – referuje Pan Błażej Konkol 

Wójt Gminy; 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dla 

kadry kierowniczej, ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagoga, psychologa, 

logopedy i doradcy zawodowego oraz warunków i trybu obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

dla nauczycieli zatrudnionych w pełnym wymiarze zajęć – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy Trąbki Wielkie – referuje 

Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy.  

11. Omówienie i zaopiniowanie  projektu uchwały Sejmiku Województwa Pomorskiego w sprawie 

Przywidzkiego Obszaru Chronionego Krajobrazu – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.  

12. Interpelacje i zapytania radnych; 

13. Wystąpienia sołtysów; 

14. Wolne wnioski. 

15. Zamknięcie obrad. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad. 
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W głosowaniu udział bierze 15 Radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    –  15      

     Przeciw  –   0 

               Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła w/w porządku obrad. 

• Przyjęcie protokołu z LIV i LV zwyczajnej oraz LVI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki 

Wielkie.. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  - poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu, jedynie 

drobne stylistyczne zmiany. Spytał, kto jest za przyjęciem protokołu z LIV i LV zwyczajnej oraz z LVI  

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie  

Obecnych podczas głosowanie było 15 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    –  15 

     Przeciw   –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy większością głosów przyjęła protokół z LIV i LV zwyczajnej oraz z LVI nadzwyczajnej 

sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

Ad 2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy; 

Wójt Gminy Błażej Konkol - przedstawił swoje prace między sesjami, m.in. poinformował, że: 

− uczestniczył w posiedzeniu komisji ds. bezpieczeństwa w Starostwie Powiatowym Gdańskiego – 

temat bezpieczeństwo w zakresie ruchu drogowym w okresie wakacji;  

− uczestniczył w turnieju samorządowców. Gmina Trąbki Wielkie turniej ten wygrała,  zdobyła puchar. 

− odbył się konkursy na Dyrektorów: Szkoły Podstawowej w Kłodawie, Szkoły Podstawowej w 

Czerniewie oraz Przedszkola w Trąbkach Wielkich. Dwa konkursy zostały rozstrzygnięte. Konkurs 

na dyrektora Szkoły Podstawowej w Czerniewie nie został rozstrzygnięty. Wójt zaznaczył, że 

planuje powierzyć pełnienie obowiązków na okres jednego roku innej osobie a w kolejnym roku 

ogłosić konkurs na wybór dyrektora dla tej placówki oświatowej.  

− BGK Nieruchomości S.A.  przeprowadza rozmowy w sprawie propozycji zawarcia porozumienia 

dotyczącego budowy 25 mieszkań komunalnych na terenie Gminy. Budowa mieszkań ma być 

finansowana przez Skarb Państwa, czyli BGK. Gmina będzie administratorem finansowym, czyli 

ściąga czynsze, administruje te czynsze, wynajmuje te mieszkania i  zajmuje się  naborem do tych 
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mieszkań komunalnych. Jeżeli to się uda, to Gmina nie będzie musiała wykładać własnych środków 

na budowę mieszkań.   

− odbył się wjazd do niemieckiej Gminy partnerskiej Uehlfeld; 

− odbyła się sesja nadzwyczajna Rady Gminy Trąbki Wielkie zwołana z powodu istotnie zmienionych 

okręgów wyborczych; 

− uczestniczył wraz z Przewodniczącym Rady Gminy w spotkaniu z Zastępcom Komisarza 

Wyborczego w sprawie okręgów wyborczych. Z uzyskanych informacji wynika, że decyzja 

Komisarza Wyborczego w Gdańsku I odnosząca się do przesunięcia Sołectwa Klępin została 

uchylona i Państwowa Komisja Wyborcza w Warszawie podjęła uchwałę w sprawie podziału Gminy 

Trąbki Wielkie na okręgi wyborcze.  

−  Uczestniczył w wyjeździe na Hel; 

 

Kolejno Wójt Gmin poinformował o podjętych  zarządzeniach – w sumie 10. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – zapytał, czy są pytania w sprawie wystąpienia 

Wójta Gminy. 

Radna Mariola Łabędzka – nawiązała do wspomnianej budowy mieszkań. Stwierdziła, że Gmina będzie 

z wynajmu tych mieszkań pozyskiwała czynsz. Zapytała, czy dbanie o te lokale będzie spoczywał na 

Gminie.  

Wójt Gminy Błażej Konkol – poinformował, że tak. Zaznaczył, że lokale są przewidziane na okres 25 

lat z możliwością wykupu. Jeżeli będzie osoba zainteresowana wykupem tego lokalu, to część czynszu 

będzie kierowana na poczet wykupu tego lokalu. Pomoc ta, będzie kierowana do rodzin, które nie są 

najsłabsze, czyli mają pewien poziom finansowy, ale nie stać ich, aby kupić sobie mieszkanie.  

Radna Mariola Łabędzka – zapytała, w jaki sposób mieszkania te będą przekazane Gminie, jeżeli 

mieszkania  będą budowane ze środków banku.  

Wójt Gminy Błażej Konkol – podał, że  w tym celu będzie stworzona celowa spółka z udziałem Gminy 

i Banku Gospodarstwa Krajowego, która zajmie się administrowaniem nieruchomościami. Spółka ta, po 

25 latach przekaże te mieszkania na własność Gminy. Gina przez 25 lat będzie udziałowcem, natomiast 

mieszkania są własnością tej spółki, która jest tak naprawdę spółką samorządową.  

Radny Marian Płotka – zapytał, czy przetarg w sprawie ścieżki rowerowej został już ogłoszony, jeżeli 

tak, to kiedy będzie rozstrzygnięty. 

Wójt Gminy – poinformował, że tak. Rozstrzygnięcie przetargu ma nastąpić na początku miesiąca 

sierpnia 2018r. Prosiliśmy o zainteresowanie się tym tematem również firmę, która buduje ścieżkę 

rowerową w Pszczółkach. Pytaliśmy, czy nie chcieliby również złożyć swojej ofertę w tym zakresie. 

Kolejno dodał, że zainteresowana jest również firma, która buduję Salę Gimnastyczną w Kłodawie.  

Radny Adam Zarzycki – zapytał, czy znana jest lokalizacja budowy budynków komunalnych. 
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Wójt Gminy Błażej Konkol – poinformował, że zostały podane dwie lokalizacje: jedna lokalizacja przy 

tzw. „KASARACH” tj. przy blokach w Trąbkach Wielkich, druga, alternatywna lokalizacji, w 

Czerniewie za boiskiem, przed blokami.   

/do obrad sesji dołączył Radny Jan Selka/   

Radny Adam Zarzycki – zapytał, czy wprowadzony został w „ruch” temat prac budowy dróg z płyt 

Yomb. 

Wójt Gminy Błażej Konkol – podał, że tak. Jest wyłoniony wykonawca. Nadzór nad budową również 

jest. Prawdopodobnie na początku sierpnia br. wykonawca wchodzi na teren budowy. Firma, na 

realizację zakresu przetargowego, ma dwa miesiące. Wykonawca wie, że będą zlecone jeszcze 

dodatkowe prace. W dalszej swojej wypowiedzi Wójt nawiązał ponownie do budowy mieszkań 

komunalnych, podając, że mamy określony budżet na realizację tej inwestycji. W dniu jutrzejszym 

odbędzie się w tej sprawie spotkanie w Banku BGK i jeżeli będzie pozytywna decyzja, to 

najprawdopodobniej w miesiącu sierpniu Rada Gminy będzie musiała  podjąć zmianę budżetową w tej 

sprawie.  

Radna Mariola Łabędzka – zapytała, jakie zasady będą obowiązywały przy przydzielaniu tych lokali. 

Wójt Gminy Błażej Konkol – poinformował, że zasady jeszcze nie są opracowane, ale uważa, że w 

pierwszej kolejności mieszkania te, powinny zostać przydzielone osobom, które będą chciały je 

wykupić na własność.  

 

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 - referuje Pani 

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

 
/Projekt uchwały radni otrzymali z materiałami sesyjnymi/ 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały odczytując 

uzasadnienie projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    –  14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   1 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr LVII/379/2018 w w/w sprawie. 

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 - 

referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy. 
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/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały informując, że w 

uchwale tej, zostały ujęte wszystkie zmiany, które wcześniej zostały wyszczególnione w uchwale 

budżetowej. Również urealniono spłaty kredytów długoterminowych do odpowiednich umów. 

/Radna Wioleta Frydrych opuściła salę obrad/ 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    – 13 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   1 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr LVII/380/2018 w w/w sprawie. 

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na sfinansowanie 

wydatków nie znajdujących pokrycia w planowanych dochodach gminy oraz sfinansowanie 

planowanego deficytu w roku budżetowym 2018 – Referuje Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska – uzasadniła podjęcie powyższej uchwały informując, że w związku z 

realizacją uchwały budżetowej na 2018r.  konieczne jest podjęcie odrębnej uchwały w sprawie zaciągnięcia 

kredytu na sfinansowanie planowanego deficytu i spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań i pożyczek. 

Prosi o podjęcie przedmiotowej uchwały.  

/Do obrad dołączyła Radna Wioleta Frydrych/  

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński  - spytał, czy są pytania do projektu uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – zapytał, w czym ma Gminie pomóc zaciągnięcie kolejnego 

kredytu. Zapytał, czy Gmina planuje tym kredytem wcześniej spłacić obecne zobowiązania. 

Wójt Gminy Błażej Konkol – podał, że różnica jest w poziomie  kosztów zaciągania kredytu. Kiedyś, przy 

zaciąganiu kredytu obowiązywała inna stopa procentowa niż teraz, dlatego też trzeba na to uważać. 

Zastanawiamy się z Panią Skarbnik nad konsolidacją kredytów, jeżeli będzie korzystna oferta, to taką ofertę 

przedstawi Radzie Gminy.  

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 
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Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0  

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LVII/381/2018 w w/w sprawie. 
 

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXIV/182/2016 Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 24 maja 2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu wsi Kleszczewo, obejmującego działkę nr 146/13, na 

terenie gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały. Poinformował, że uchwała dotyczy uchylenia 

uchwały, która została podjęta na wniosek jednego z przedsiębiorców, który chciał zmienić profil swojej 

działalności. Na dzień dzisiejszy wnioskodawca całkowicie wycofał się ze swojej działalności. Obecnie jego 

wniosek jest bezprzedmiotowy a więc nie ma potrzeby realizowania przedmiotowej uchwały. Prosi o 

podjęcie powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LVII/382/2018 w w/w sprawie. 
 

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXII/159/2016 Rady Gminy Trąbki Wielkie z 

dnia 15 marca 2016 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany części miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki Wielkie – referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały. Poinformował, że uchylenie przedmiotowej uchwały 

jest podyktowane następstwem kolejnej uchwały, która została podjęta później i obejmuje zakres szerszy, 
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włączający zakres poprzedniej uchwały. W obrocie prawnym obecnie są dwie uchwały dotyczące tego 

samego terenu. Propozycja jest taka, aby uchwałę starszą uchylić. Prosi o podjęcie przedmiotowej uchwały.   

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 15 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LVII/383/2018 w w/w sprawie. 
 

Przewodniczący Rady Gminy - ogłosił 10 min przerwy. 

Po przerwie. 

Brak Radnej Marioli Łabędzkiej oraz Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Józefa Sroki. 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia Pomnika Niepodległości w Mierzeszynie – referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy Błażej Konkol – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały. Zaznaczył, że z pomysłem wyszli 

mieszkańcy sołectwa Mierzeszyn. W związku z tym pomysłem powstało stowarzyszenie, które zbiera środki 

na to przedsięwzięcie. Przypomniał o dyskusji radnych na wczorajszym posiedzeniu komisji w sprawie 

proponowanego napisu na tablicy pamiątkowej. Propozycja była, aby wykreślić z pierwszej linijki 

proponowanego tekstu, słowo „nienawiści”. Wójt stwierdził, że nie stoi nic na przeszkodzie, aby słowo to 

wykreślić.  

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie 

zgłoszono. Odniósł się do rozmów na posiedzeniu komisji wspólnej. Odczytał proponowany zapis zwracając 

Radnym uwagę, aby pamiętali, że nie tylko mieszkańcy będą tę treść czytać, ale również turyści. Stwierdził, 

tak nadal podtrzymuje swoje stanowisko, że słowo ”nienawiści” budzi spostrzeżenie podziału. 

Poinformował, że do Biura Rady w dniu dzisiejszym wpłynęło pismo Stowarzyszenia Wyżyny Gdańskiej 

podpisane przez Pana Mariusza Czerwińskiego – pracownika Urzędu Gminy i jednocześnie członka 

stowarzyszenia, wyjaśniające propozycję powstania takiego a nie innego tekstu na tablicy. Z wyjaśnienia 

wynika, że źródłem tekstu jest przemówienie I.J. Paderewskiego wygłoszone na uroczystości odsłonięcia 
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pomnika Grunwaldzkiego (15 lipca 1910 roku w Krakowie) Kolejno odczytał treść przedmiotowego pisma. 

Z treści wynika, że jeżeli Rada zdecyduje o wykreśleniu słowa „nienawiści” to nic nie stoi ku temu na 

przeszkodzie.  

Na temat tekstu, który ma widnieć na tablicy wywiązała się dyskusja w trakcie której Radni przedstawiali 

swoje propozycje zapisu.  

/W trakcie w/w dyskusji do posiedzenia dołączył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka oraz Radna 

Mariola Łabędzka/  

Do obrad dołączył również Pan Mariusz Czerwiński, który poinformował Radnych, że teks ten był 

przedstawiony członkom stowarzyszenia, którzy kolejno go poparli. W przekazanym w dniu dzisiejszym do 

Rady Gminy piśmie, próbował wyjaśnić źródło pochodzenia tekstu. Dodał, że jeżeli chodzi o wykreślenie 

słowa „nienawiści” z pierwszej linijki proponowanego tekstu, to nie ma nic przeciwko. Zapis może mieć 

brzmienie: „Dzieło na które patrzymy zrodziła głęboka miłość do Ojczyzny…..” – jak najbardziej może 

zostać zastosowane. 

Na powyższy temat ponownie wywiązała się dyskusja w trakcie której zdania radnych były podzielone. 

Przewodniczący Rady Gminy – zaproponował, aby Rada, z uwagi na rozbieżność zdań, przystąpiła w ogóle 

do przegłosowaniu tego, czy proponowany zapis pozostawia bez zmiany, czy go zmienia. Kolejno, jeżeli 

będzie taka potrzeba, zostanie przegłosowana propozycja zmiany treści napisu na tablicy pamiątkowej.  

• Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, kto jest  za pozostawieniem  treści w pierwotnej wersji. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

Głosowanie:  

Za   – 3  

Przeciwny   – 6 

Wstrzymał się  – 5 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów jest za dokonaniem zmiany proponowanego tekstu.   

 

Przewodniczący Rady Gminy – poprosił o powtórzenie propozycji dokonania zmiany: 

Pan Marek Czerwiński – członek Stowarzyszenia Wyżyny Gdańskiej -ponownie przytoczył nową 

propozycję zapisu : „Dzieło, na które patrzymy zrodziła miłość głęboka do Ojczyzny …”  – dalej kontynuacja 

proponowanego tekstu. 

• Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, kto jest za przyjęciem propozycji takiej zmiany. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

Głosowanie : 
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Za    – 13 

Przeciwny    – 0  

Wstrzymał się   – 1  

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów jest za przyjęciem proponowanej poprawki zapisu na 

tablicy pamiątkowej.   

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy ktoś ma jeszcze jakieś uwagi do projektu uchwały. Brak uwag. 

Poddał pod głosowanie treść uchwały. 

Odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LVII/384/2018 w w/w sprawie. 

 

Marek Czerwiński – w imieniu Stowarzyszenia i mieszkańców wsi Mierzeszyna złożył oficjalne 

podziękowanie za podjęcie przedmiotowej uchwały.  

 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru zajęć dla kadry kierowniczej, ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dla pedagoga, psychologa, logopedy i nauczyciela wspomagającego oraz warunków i trybu obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli zatrudnionych w pełnym wymiarze 

zajęć – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

 

Wójt Gminy – uzasadnił podjęcie powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się do Pani Przewodnicząca Komisji Kultury Oświaty Sportu i 

Zdrowia o wypowiedzenie się na temat przedmiotowej uchwały. 

Pani Anna Stosio Przewodnicząca Komisji Kultury Oświaty Sporu i Zdrowia – poinformowała, że projekt 

tej uchwały został bardzo szczegółowo w dniu wczorajszym  omówiony przez Kierownika Zespołu Oświaty 

na posiedzeniu komisji Wspólnej Rady Gminy Trąbki Wielkie. Ponadto jest zaopiniowany pozytywnie przez 

Związki Zawodowo a 20 lipca br. forum członków Związków Zawodowych Województwa Pomorskiego 
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również pozytywnie zaopiniowali ten projekt. Radna nie ma uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – przypomniał, że należy w projekcie uchwały i w uzasadnieniu poprawić 

podstawę prawną.  

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LVII/385/2018 w w/w sprawie. 
 

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy Trąbki 

Wielkie – referuje Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Przewodniczący Rady Gminy - uzasadnił podjęcie powyższej uchwały odczytując Rozporządzenie Rady 

Ministrów z dnia 15.05.2018r w sprawie wynagrodzenia pracowników samorządowych.  

/Wójt Gminy opuścił salę obrad/  

Przewodniczący w dalszym ciągu swojej wypowiedzi podał, że zgodnie z tym Rozporządzeniem, została 

przygotowana tabela do której Rada Gminy może się odnieść i odpowiednio ukształtować wynagrodzenie 

dla Pana Wójta. Zgodnie z Rozporządzeniem  od 1 lipca 2018 r. zmniejsza się wynagrodzenie Wójtów, 

Burmistrzów. Zgodnie z wytycznymi w tabeli obecne wynagrodzenie brutto Wójta Gminy Trąbki Wielkie ulegnie 

obniżeniu o kwotę 1 240,00 zł. Kolejno odczytał propozycje poszczególnych składników ujętych  w treści uchwale.   

Zapytał, czy są inne propozycje. 

Radny Jan Selka – przypomniał, że w dniu wczorajszym była intensywna dyskusja w tej sprawie. Prosi o 

zamknięcie dyskusji.  

Przewodniczący Rady Gminy – uważa, że dyskusję należy otworzyć. 

Radna Wioleta Frydrych – prosi o uzupełnienie wykropkowanych miejsc w treści uzasadnienia tj.  obniżeniu 

o kwotę……… zł. oraz  z mocą obowiązującą od dnia ………….. 

Przewodniczący Rady Gminy – prosi o wpisanie w uzasadnieniu w miejsca wykropkowane: o  kwotę 
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1240,00 zł. oraz w miejsce od dnia 1 lipca 2018r.   

Radny Adam Zarzycki – nawiązał do zgłoszonego wniosku Radnego Jana Selki popierając zgłoszony 

wniosek. Uważa, że należy dyskusje zamknąć.  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LVII/386/2018 w w/w sprawie. 
 

Ad 11. Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Pomorskiego w sprawie 

Przywidzkiego Obszaru Chronionego Krajobrazu wraz z załącznikami - celem jego uzgodnienia.  – 

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

/Projekt uchwały Radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/ 

/Do obrad dołączył Wójt Gminy/ 

Wójt Gminy – Przystąpił do uzasadnienia treści uchwały. Przedstawił na rzutniku i omówił obszar objęty 

projektem Sejmiku Województwa Pomorskiego. Dodał, że uchwała nie wchodzi od razu w życie, jeszcze 

musi być uchwalony projekt ten przez Ministerstwo Ochrony Środowiska. Przedstawił istotne fragmenty  na 

terenie naszej Gminy, które obejmuje projekt tego planu. Omówił rekomendacje, zalecenia i zakazy  tego 

projektu.  

/w trakcie przedstawiania powyższych informacji obrady sesji opuścili Radni :Wioleta Frydrych i Wiesław Keler/ 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – przyznał, że twórcą uchwały jest ktoś z Sejmiku i szkoda 

że nikt z Sejmiku nie mógł przybyć i uzasadnić Radzie tej uchwały. Stwierdził, że nie do końca jest ona 

czytelna.  

Wójt Gminy – wyjaśniając tłumaczył, że po podjęci tego planu, nie będzie można zbudować domów 

mieszkalnych, czy przedsiębiorstw na obszarze objętym ochroną. Projekt tej uchwały ukierunkowany jest 

pod kierunkiem przyrodniczym, aby wskazany obszar został objęty ochroną przyrodniczą. Zwrócił uwagę, 

że obszar wskazany na terenie Gminy Trąbki Wielkie, który miałby  zostać objęty ochroną jest naprawdę nie 
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duży w porównaniu do obszaru wskazanego w Gminie Przywidz.   

Radny Marek Czerwiński – zapytał, czy nie podjęcie uchwały może spowodować, że sejmik przyjmie ten 

projekt uchwały. 

Wójt Gminy – podał, że Rada Gminy może podjąć uchwałę w sprawie takiej, że nie akceptuje projekt tej 

uchwały i musi to uzasadnić. Natomiast jeżeli Rada Gminy nie podejmie uchwały, wówczas świadczy to, o 

wyrażenie milczącej zgody. Zapisy te, wynikają z dyrektyw unijnych.  

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której Wójt zwracał uwagę, że nic nie szkodzi, aby 

Gmina na oznaczonych terenach odnosiła zyski na podstawie turystyki.  

Radny Marek Czerwiński – proponuje, aby wykonano taką ścisłą ochronę na terenie każdej Gminy.  

/obrady opuściła Radna Mariola Łabędzka/  

Przewodniczący Rady Gminy – odczytał treść pisma adresowanego do Rady Gminy. Podał, że Rada jeżeli 

zgadza się z tym projektem, nie musi podejmować uchwały. Proponuje, że jeżeli jest taka wola Rady, to 

pozostawić pismo bez udzielenia odpowiedzi.  

Wójt Gminy – podał, że pismo wpłynęło 16.07.2018r. i Rada ma czas do podjęcia ewentualnej decyzji do 

dnia 16.08.208r. Zaznaczył, że Gmina do Urzędu Marszałkowskiego Gmina dostarczyła obowiązujące 

studium i w projekcie przedstawionej uchwały jest ono wzięte pod uwagę. 

Przewodniczący Rady Gminy – ponownie zwrócił uwagę, że  Rada Gminy ma dwie możliwości: może 

podjąć uchwałę popierająca projekt tej uchwały lub nie podjąć żadnej uchwały, co będzie skutkowało 

wyrażeniem milczącej zgody. Proponuje, że jeżeli Rada popiera projekt uchwały, to nie podejmować 

uchwały popierającej ten projekt a pozostawić to bez odpowiedzi. 

Radny Marek Czerwiński – podał, że pomimo wcześniejszych zastrzeżeń popiera projekt uchwały. 

Proponuje, aby podjąć uchwałę popierająca ten projekt. 

Przewodniczący Rady Gminy – podał, że zgodnie z wyjaśnieniem projekt ten uchwały wchodzi w życie po 

30 dniach nawet bez przedstawienia decyzji Rady Gminy. Jeżeli nie ma protestu Rady Gminy, zgadzamy się 

z tym, to proponuje nie podejmować żadnej uchwały. Zapytał, czy ktoś jest przeciwny temu projektowi 

uchwały.  

Brak sprzeciwu. Zaznaczył, że jeżeli do 16.08.2018r.  byłoby coś dla Radnych w tej sprawie jeszcze 

niejasne, to do tego czasu, będzie możliwość podjęcia stosownej uchwały.  

 

Ad 12.  Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Adam Zarzycki – zapytał o podłączenie kanalizacji w miejscowości Kłodawa.  
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Wójt Gminy – poinformował, że dokumentacja techniczna jest w trakcie uzgodnień w Starostwie Powiatowym w 

Pruszczu Gdańskim. 

Radny Adam Zarzycki – zapytał, czy w związku z tym, że planowana kanalizacja w Kłodawie  będzie podłączona do 

obecnej sieci kanalizacyjnej, która jest w Trąbkach Małych, to czy nie należałoby przyjrzeć się okolicy i również 

wziąć pod uwagę podłączenia Osiedla Pokrzywy. Kolejno sprawa dla której należy wziąć to pod uwagę, to droga 

Parkowa, która jest w planie do remontu. Będzie ona remontowana i w pewnym monecie będzie należało się 

zatrzymać, bo nie będzie tam jeszcze poprowadzonej instalacji kanalizacyjnej. Było powiedziane, że w przyszłości 

będzie tam usytuowana kanalizacja. Za 2 – 3 lata kiedy będziemy przygotowywać główną sobowidzką instalację, to 

wówczas będzie można dalej kanalizację ciągnąć. Uważa, że już dzisiaj należy to brać pod uwagę.  

Wójt Gminy – podał, że na dzień dzisiejszy realizowany jest projekt techniczny dla Łaguszewa. Poinformował, że  w 

projekcie budżetu na przyszły rok Gmin zarezerwuje środki na tego typu  dodatkowe miejsca. 

Radny Adam Zarzycki – zapytał, czy sołectwo Łaguszewo jest brane pod uwagę do podłączenia pod kanalizację do 

Kaczek.  

Wójt Gminy – zwrócił uwagę, że właśnie o tym wcześniej mówił. Projekt techniczny już jest. Czeka na pozwolenie na 

budowę. Zobaczy jaki będzie kosztorys. Uważa, że warto Łaguszewo podłączyć do kanalizacji. Tak samo chciałby 

podłączyć sołectwo Pawłowo.   

Radna Anna Stosio – zapytała o barierki przy moście. Przypomniała, że problem ten wcześniej zgłaszała. W miejscu 

tym jest duża skarpa do 3 metrów w dół. Obecnie, droga ta, ze względu na remont drogi wojewódzkiej nr 222 jest 

zamknięta, ale po mimo to, jest to miejsce bardzo  niebezpieczne. Zapytała, czy coś w tym temacie było już zrobione.  

Wójt Gminy – podał, że rozmawiał na ten temat z kierownikiem budowy i kierownikiem nadzoru. Temat jest znany i 

ma być realizowany.  

 

Ad 13. Wystąpienia sołtysów.  

Wójt Gminy – nawiązał do tematu zebrań sołeckich w sprawie podziału funduszu sołeckiego na 2019r.  podając, że 

zaproponuje terminy zebrań w poszczególnych sołectwach. Dodał, że zebrania planuje się w miesiącu sierpniu.  

Pani Irena Kuchnowska Sołtys wsi Mierzeszyn – ponawiam o wystosowanie pisma do Starostwa w sprawie 

zamontowania barierki na skrzyżowaniu z Błotni do Zaskoczyna, po prawej stronie koło  Państwa Czerwińskich. 

Kolejno Sołtys nie wie, co zrobić z drugą stroną. Pismo w tej sprawie skierowała do ZGKiM nie może sobie sama z 

tym poradzić. Prosi Gminę o pomoc.  

Pani Justyna Perka Sołtys wsi Kaczki – przypomniała, że pół roku temu wnioskowała o usytuowanie lustra na 

zakręcie w Kaczkach. Na zjeździe w kierunku Gołębiewa jest potrzebne jeszcze jedno lustro. Wyjazd jest bardzo 

niebezpieczny. Kolejno przypomniała, że w czasie kiedy prosiła o lustro, to prosiła również o wiatę przystankową dla 

dzieci. Niestety, ale nic się w tym kierunku nie dzieje. Stwierdziła, że  za moment rozpocznie się rok szkolny i dzieci 

będą znowu stały na deszczu. Prosi Radę o zastanowienie się, albo chociaż podpowiedzenie, może sami jako sołectwo 

postarają się taką wiatę postawić. Może Gmina chociaż pomoże wskazać miejsce na usytuowanie tej wiaty. Prosi o 

wskazówki. 

Wójt Gminy – podał, że temat ten był już omawiany. Miejsce usytuowania wiaty przystankowej było wskazane. Miało 
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nastąpić rozpięcie siatki przy placu zabaw i tam miała taka wiata powstać. 

Pani Justyna Perka Sołtys wsi Kaczki – podała, że jest w trakcie rozmów i wiatę już prawie zakupiła i też myślała, aby 

siatkę rozpiąć, ale uważa, że wówczas plac będzie niebezpieczny, byłby nieogrodzony. 

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której Wójt Gminy prosi o zdecydowanie, gdzie wiata ta ma 

powstać.  

Pani Justyna Perka Sołtys wsi Kaczki  – nawiązała do ustalania spotkań Wójta Gminy z Sołtysami z terenu Gminy 

Trąbki Wielkie. Wnioskuje, aby spotkania te, odbywały się w godzinach 14:00-15:00. Kolejno, kieruje prośbę w 

sprawie ul. Parkowej w Kaczkach, prosi o przychylne spojrzenie na tę inwestycję, Sołectwo co roku przekazuje na ten 

cel środki.  

Pani Irena Kuchnowska Sołtys wsi Mierzeszyn – zgłosiła potrzebę usytuowania lustra przy wyjeździe z ul. Wolności 

na ul. Gdańską. 

Pan Krzysztof Barański Sołtys wsi Zaskoczyn – prosiłem o zamontowanie garbów na drodze w Zaskoczynie. 

Rozmawiał z Panem Kierownikiem ZGKiM w/m, niestety nie bardzo popiera jego zdanie i nie bardzo przychyla się 

do tego, aby powstały spowalniacze na tej drodze. Zaznaczył, że w miejscu tym, połowa płyt YOMB jest popękana z 

powodu szybko jadących samochodów. Ponownie zaznaczył, że samochody jadą „ tyle ile fabryka daje”. Uważa, że 

Gmina nie zdąży wykonać całej drogi z płyt YOMB w tempie takim, jakiej się obecnie to robi. Ponownie na chwilę 

obecną 1/3 płyt jest już pęknięta. Jeżeli regres będzie następował w takim tempie, to uważa, że Gmina nie zdąży 

zrobić całej drogi z Czerniewa do Zaskoczyna. Proponuje, aby postawić chociaż jakiś betony do wyminięcia. Prosi, 

aby coś w końcu z tym zrobić.  

Przewodniczący Rady Gminy – stwierdził, jest to niepokojące. Sołectwa nie małe pieniądze przeznaczają na drogi. 

Może kierownik powinien to zobaczyć. Może należy usytuować znak ograniczający tonaż i prędkość.  

Wójt Gminy – przyznał, że należy założyć spowalniacze.  Jest to jakieś rozwiązanie.   

Radny Jan Selka – stwierdził, że w dużym stopniu pomaga postawienie na drogach łun. Wnioskuje, aby zabezpieczyć 

w budżecie środki na dokończenie ul. Brzozowej. Kolejno podał, że mieszkańcy wsi Kleszczewa sami postawili wiatę 

przystankową i tak też proponuje uczynić Pani Sołtys wsi Kaczki  

Ad 14. Wolne wnioski. 

Radny Karol Kusaj – wnioskuje o skierowanie pisma do Powiatu Gdańskiego o wycięcie drzew przy 

świetlicy wiejskiej przy ulicy powiatowej.  

Radny Jan Selka – ponowił wniosek do Kierownika ZGKiM , aby zamontować barierki na rzece Kłodawa.  

Pan Karol Kozak – podał, że w tej kwestii już rozmawiał. Sprawa będzie załatwiona.  

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, aby komisje zakończyły swoje prace w miesiącu lipcu br. 

Miesiąc sierpień jest miesiącem urlopowym. Prośba, aby sierpień dla Radnych był odpoczynkiem, aby Wójt 

Gminy nie próbował zwoływać sesji nadzwyczajnych chyba, że w ostateczności.  

Radny Jan Selka – zapytał, na jakim etapie ma się świetlica stara w Domachowie i świetlica w Ełganowie. 
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Przypomniał, że świetlice te, miały zostać sprzedane.  

Wójt Gminy – podał, że świetlica w Domachowie – stara – nadal jest. Przetarg był bezskuteczny. Gmina 

będzie przetarg ponawiać. Dodał, że w Ełganowie również świetlica jest.   

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński 

zamknął LVII sesję zwyczajną Rady Gminy Trąbki Wielkie życząc wszystkim dobrego wypoczynku w 

czasie przerwy urlopowej. 

 

 

Protokolant:         Przewodniczący Rady Gminy  

Katarzyna Czyż                             Zbigniew Leszczyński 


